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Č. 50 
 

Z á p i s  
 

ze schůze Rady města Beroun konané dne 10. 8. 2016 v radní místnosti budovy radnice. 
 

 
 
 

Přítomni: Mgr. Kůs Ivan, starosta města  
Ing. Endrlová Šárka  
MUDr. Pěničková Dagmar 
Ing. Randa Vratislav 
Štěpánek Josef 
 
Ing. Chalupecký Jiří, tajemník MěÚ 
Mgr. Fraňová Ildikó, právník Kanceláře tajemníka 
 

Omluveni:  Ing. Mišina Michal, místostarosta města 
Mgr. Chlumská Eva 
 

Ověřovatel zápisu: Ing. Endrlová Šárka 
 
 
Zapisovatelka:   Tučková Hana 
 
 
1) Zahájení 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Schůzi rady města zahájil v 14.00 hodin a jednání řídil starosta města Mgr. Ivan Kůs. 
 
 

2) Schválení programu rady města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Navržený program: 
 

1)  Zahájení 

2)  Schválení programu RM 

3)  Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení RM 

4)  
Zápis č. 4/2016 ze zasedání komise pro kulturu a kulturní dotace,  
konaného dne 26. 7. 2016 

5)  
Dotační program „Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun  
v roce 2017“ 

6)  
Žádost o schválení finančního daru pro Základní školu, Beroun – Závodí,  
Komenského 249 

 Žádost o Záštitu starosty města Beroun nad akcí „WGM Beroun Czech Open 2016“ 
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7)  Zápis č. 4/2016 ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 25. 7. 2016 

8)  Nakládání s majetkem města 

1.  

Převod pozemků  p.č. 1125/13, p.č. 1125/21, p.č. 2370/4,  
v k.ú. Beroun od ČR – Státního pozemkového úřadu 
Převod pozemku p.č. 1148/17 v k.ú. Beroun od ČR  
– Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových 

2.  Prodej pozemku p.č. 209/14 v k.ú. Beroun 

3.  Nabídka spoluvlastnického podílu na pozemku p.č. 1596/67 v k.ú. Beroun 

4.  Pozemek st. 1812/10 v k.ú. Beroun, jehož součástí je stavba bez čp/če jiná stavba 

5.  Prodej pozemku p.č. 907/131 v k.ú. Beroun 

6.  Směna části pozemku  p.č. 868/16 v k.ú. Beroun - Berounská realitní spol. s r.o. 

7.  Směna pozemků v k.ú. Beroun – manželé Zítkovi 

8.  Ukončení provozu kotelen v bývalých kasárnách v Berouně 

9.  
Dodatek č. 1 – Jídelní výtah MŠ Vrchlického, Beroun 
Dodatek ke smlouvě na zakázku „Jídelní výtah MŠ Vrchlického, Beroun“ 

10.  
Souhlas se zadávacími podmínkami 
„Kontejnery na skladování protipovodňové ochrany Beroun“ 

11.  Souhlas se zadávacími podmínkami „Oprava lávky u hotelu na Ostrově Beroun” 

12.  Dodatek č. 2 k pojistné smlouvě č. 7720941213 ze dne 10.12.2015 

9)  Programové prohlášení rady 

10)  Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace 

11)  Závěr 

 
 
Navržený program jednání rady města byl rozšířen o bod  

 Žádost o Záštitu starosty města Beroun nad akcí „WGM Beroun Czech Open 2016“ 
V programu uvedeno kurzívou. 
 
Rozšířený program jednání rady města byl schválen.  
 
Usnesení: č. 406/2016 
Rada města Beroun schvaluje program schůze rady města dne 10.8.2016. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

3) Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení RM 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Informaci přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
Informaci o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města vzala rada města na vědomí. 
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4) Zápis č. 4/2016 ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace, konaného dne 26. 7. 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
 
Do jednání rady byla k projednání bodů 4) až 6) přizvána pí Zálomová, zástupkyně vedoucí 
odboru školství a volnočasových aktivit. 
 
Dále byl přizván pan Vít Kolovrat, předseda komise pro kulturu a kulturní dotace, který radní 
seznámil s průběhem zasedání komise, na kterém komise projednala a schválila dotační program 
„Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2017“. 
Vysvětlil princip nového pojetí rozdělování dotací a vyhodnocování projektů.  
Uvedl, že program umožňuje rozdělit projekt na samostatné části. Komise z předložených 
projektů vybere projekty nebo jejich části, a na ty přidělí částku dosahující max. 90% celkových 
uznatelných nákladů, ne však více než 150 tis. Kč.  
Ing. Randa vznesl podnět ve smyslu „méně je více“ – vybrat jen několik akcí, které se líbí  
a ty podpořit, a dále jako jedno z kritérií zohlednit objektivní fakta (např. počet účastníků,  
celkové vyhodnocení akce ve vztahu k adresátům, kterým byla akce předurčena).  
Apeloval na správné využití veřejných peněz. Navrhl stanovit hranici minimálního počtu 
účastníků. 
Proběhla diskuze k situacím, které mají vliv na počet účastníků. 
P. Kolovrat argumentoval, že komise se zabývá též otázkou kulturního přínosu občanům a sleduje 
trend vývoje kultury. Upozornil na absenci akcí pro důchodce, u kterých se dá očekávat malá 
návštěvnost, přesto přínos. 
Mgr. Kůs sdělil, že v kritériích je větší prostor pro subjektivní posouzení. Stanovit jako jedno  
z hledisek počet účastníků, označil jako problematické. 
Dále Mgr. Kůs informoval, že proběhne schůzka za účasti starosty, komise, odboru a žadatelů,  
na které bude program vysvětlen, včetně informací k účetnictví. 
 
Ing. Endrlová navrhla přidat do podmínek, aby organizátor akce předem musel vykomunikovat 
termín konání akce s MKC, aby nedocházelo k souběhu akcí a tím i vzájemnému přetahování 
účastníků, a efektivnímu zúročení vydaných prostředků. V souvislosti se souběhem akcí 
upozornila též na vytížení Technických služeb, městské policie a parkovišť. 
MUDr. Pěničková upozornila, že tato podmínka je již v programu uvedena v bodu 9.4.a) 
Ing. Endrlová oponovala, že formulace „přihlédnout k“ není dostatečná. 
Mgr. Kůs navrhl, aby při podání žádostí byl termín akcí konzultován s úřadem. 
 
Ing. Randa přednesl věcnou připomínku k bodu 4.1. - zvýšit limit na akci na 200 tis. Kč. 
P. Kolovrat poznamenal, že limit není na akci, ale na danou část projektu. 
Mgr. Kůs poznamenal, že smyslem není podporovat jen velké akce, ale efektivně i jiné aktivity. 
Dále upozornil, že dělení může vyústit ve snahu rozdělovat projekty. 
Proběhla diskuze k bodu 4.1. 
Mgr. Kůs navrhl znění bodu 4.2., který navazuje na bod 4.1. takto: 
Je-li projekt rozdělen na více částí, výše uvedená omezení v bodu 4.1. se vztahují na každou 
jednotlivou část projektu. 
Dále v bodu 9.4.a) upřesnit, aby termín nekolidoval se srovnatelnými akcemi ve městě. 
Požádal o důslednou pozornost při vyhodnocování. 
 
Usnesení: č. 407/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí  Zápis č. 4/2016 ze zasedání komise pro kulturu a kulturní 
dotace, konaného dne 26.7.2016. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
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5) Dotační program „Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2017“ 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Diskuze k programu je uvedena v předešlém bodě. 
 
Usnesení: č. 408/2016 
Rada města Beroun schvaluje dotační program „Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě 
Beroun v roce 2017“, v radou města upraveném znění. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

6) Žádost o schválení finančního daru pro Základní školu, Beroun – Závodí, Komenského 249 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pí Zálomová uvedla, že se jedná o opětovný finanční dar společnosti WOMEN FOR WOMEN, 
o.p.s. z projektu „Obědy pro děti“ určený na úhradu obědů ve školní jídelně pro jednu žákyni 
školy.  
Mgr. Kůs se dotázal, v jakém stadiu je plánovaná investice Scolarestu do vybavení školních 
jídelen. 
Pí Zálomová odpověděla, že o investici se již jednalo. Příští týden proběhne schůzka za účasti 
zástupce Scolarestu a odborů MěÚ (OMI, OŠVA, OHS) na 2. Základní škole, Preislerova. 
Předmětem jednání bude plánovaná výměna zařízení ve školách a upřesnění majetkových vztahů 
k současnému vybavení.  
Mgr. Kůs doplnil, že rekonstrukce se bude provádět koncem září 2016, ve školách Preislerova  
a Wagnerovo nám. Investice do technologií by měly být ve výši 3 mil. Kč. 
 
Usnesení: č. 409/2016 
Rada města Beroun souhlasí s tím, aby Základní škola, Beroun – Závodí, Komenského 249  
na základě uzavřené darovací smlouvy finanční dar ve výši 4 489,- Kč odpovídající výši záloh  
za obědy ve školní jídelně za období od 1. 9. 2016 do 30. 6. 2017 ve prospěch žákyně školy  
od společnosti WOMEN FOR WOMEN, o.p.s. IČ: 24231509, se sídlem Vlastislavova 152/4,  
140 00 Praha 4 z projektu „Obědy pro děti“. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 
Žádost o Záštitu starosty města Beroun nad akcí „WGM Beroun Czech Open 2016“ 
 
Volný návrh byl dodatečně zařazen do programu. 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Kůs. 
Beroun Golf Club z.s. požádal starostu města o poskytnutí záštity nad mezinárodním golfovým 
turnajem WGM Beroun Czech Open 2016, který se uskuteční na berounském golfovém hřišti  
ve dnech 31.8. – 4.9.2016. Součástí akce budou i společenské aktivity. 
 
Usnesení: č. 410/2016 
Starosta města a Rada města Beroun souhlasí s poskytnutím Záštity starosty města Beroun nad 
mezinárodním golfovým turnajem „WGM Beroun Czech Open 2016“, který se uskuteční ve dnech 
31. 8. – 4. 9. 2016 na berounském golfovém hřišti. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 
 



5 
 

7) Zápis č. 4/2016 ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 25. 7. 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zápisem provedl Mgr. Kůs. 
 
Usnesení: č. 411/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí  Zápis č. 4/2016 ze zasedání komise životního prostředí, 
konaného dne 25.7.2016. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
Usnesení: č. 412/2016 
Rada města Beroun odvolává Ing. Marka Langmajera z funkce člena komise životního prostředí.  
Rada města Beroun jmenuje Mgr. Jana Holečka, Ph.D členem komise životního prostředí. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

8) Nakládání s majetkem města 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady města byla k projednání bodu nakládání s majetkem města přizvána  
paní Kermesová, vedoucí Odboru majetku a investic, která přednesla důvodové zprávy  
k předkládaným návrhům č. 1. až 11. 
 
8) 1.  Převod pozemků  p.č. 1125/13, p.č. 1125/21, p.č. 2370/4, v k.ú. Beroun  

od ČR – Státního pozemkového úřadu 
Převod pozemku p.č. 1148/17 v k.ú. Beroun  
od ČR – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových 
 
Jedná se o pozemky, které jsou ve vlastnictví ČR – Státního pozemkového úřadu  
a ČR – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, o které město Beroun usiluje 
v souvislosti s plánovanou výstavbou přeložky silnice II/605 v úseku od křižovatky  
u dálničního sjezdu Beroun–Centrum k areálu společnosti Franken Maxit, s.r.o.  
 
Usnesení: č. 413/2016 
1. Rada města Beroun doporučuje Zastupitelstvu města Beroun souhlasit s podáním 

písemné žádosti města Beroun na ČR - Státní pozemkový úřad, IČ: 01312774, se sídlem 
130 00 Praha-Žižkov, Husinecká 1024/1a o bezúplatný převod pozemků p.č. 1125/13, 
p.č. 1125/21, p.č. 2370/4, vše v k.ú. Beroun z vlastnictví ČR – Státního pozemkového 
úřadu do vlastnictví města Beroun. 

2. Rada města Beroun doporučuje Zastupitelstvu města Beroun souhlasit s podáním 
písemné žádosti města Beroun na ČR - Úřad pro zastupování státu ve věcech 
majetkových, IČ: 69797111, se sídlem 128 00 Praha – Nové Město, Rašínovo nábřeží 
390/42 o bezúplatný převod pozemku  p.č. 1148/17 v k.ú. Beroun z vlastnictví ČR  
– Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví města Beroun.  
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

 
 

8) 2. Prodej pozemku p.č. 209/14 v k.ú. Beroun 
 
Společnost REMIBE s.r.o. požádala o prodej pozemku p.č. 209/14 v k.ú. Beroun. 
Porada k majetku nedoporučila prodej z důvodu, že se jedná o stabilizovanou zástavbu, 
nedoporučuje výkus do zeleně. Připravuje se revitalizace celého nábřežního prostoru. 
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Ing. Randa požádal o informace k revitalizaci nábřeží. 
Pí Kermesová sdělila, že bude zadána studie, která bude řešit celkové využití plochy zeleně 
na levém břehu Berounky od kempu k bývalému autobusovému nádraží. 
Mgr. Kůs připomněl, aby byla do rozpočtu na rok 2017 zařazena položka na revitalizaci 
nábřeží. 
 
Usnesení: č. 414/2016 
Rada města Beroun doporučuje  Zastupitelstvu města Beroun nesouhlasit s prodejem 
pozemku p.č. 209/14 v k.ú. Beroun společnosti REMIBE s.r.o., dle přiložené žádosti. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

8) 3. Nabídka spoluvlastnického podílu na pozemku p.č. 1596/67 v k.ú. Beroun 
 
Manželé Parkanovi nabídli městu převod ideálního spoluvlastnického podílu 5/100 
k pozemku p.č. 1596/67 v k.ú. Beroun, který slouží jako příjezdová cesta k rodinným 
domům v ulicích Slunečná, Zahrádky a K Zahrádkám. 
 
Pí Kermesová vysvětlila, že se jedná o nedokončenou komunikaci, na jejíž výstavbě se měli 
dle smlouvy podílet všichni vlastníci nemovitostí v dané oblasti. 
Ing. Endrlová upozornila, že se jedná o letitý nesplněný závazek vůči městu.  
V případě, že by město podíl pozemku převzalo, převzalo by i podíl závazku. 
Ing. Randa požádal o doplnění zdůvodnění k nesouhlasu. 
Mgr. Kůs navrhl stáhnout volný návrh z programu. 
Proběhlo hlasování s výsledkem 5 pro. 
Volný návrh byl stažen z programu. 
 
 

8) 4. Pozemek st. 1812/10 v k.ú. Beroun, jehož součástí je stavba bez čp/če jiná stavba 
 
Lomikámen, z.ú. požádal o poskytnutí objektu v areálu bývalých starých kasáren.  
Objekt se nachází v sousedství kavárny Jiná káva, kterou Lomikámen provozuje.  
Pí Kermesová uvedla, že Lomikámen potřebuje zajistit náhradní prostor k uskladnění 
materiálu. Materiál mají uskladněný v jiné budově v bývalých kasárnách, tu však její majitel 
prodává. Sdělila, že požadovaný objekt je prázdný. 
 
Usnesení: č. 415/2016 
Rada města Beroun souhlasí se zveřejněním záměru města pronajmout pozemek  
st. 1812/10 v k.ú. Beroun, jehož součástí je stavba bez čp/če, jiná stavba. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

8) 5. Prodej pozemku p.č. 907/131 v k.ú. Beroun 
 
Akademie múzických umění v Praze požádala o sdělení informace ohledně možnosti 
prodeje pozemku p.č. 907/131 v k.ú. Beroun, který bezprostředně přiléhá k objektu  
ve vlastnictví AMU. Porada k majetku doporučila prodat pozemek. 
 
Usnesení: č. 416/2016 
Rada města Beroun souhlasí se zveřejněním záměru města prodat  pozemek p.č. 907/131  
– ostatní plocha (zeleň) o výměře 121 m2 v k.ú. Beroun, podle předběžného zákresu. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
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8) 6. Směna části pozemku  p.č. 868/16 v k.ú. Beroun - Berounská realitní spol. s r.o. 
 
Berounská realitní spol. s r.o. požádala o projednání nového návrhu na směnu pozemků. 
Porada k majetku původní žádost projednala a nedoporučila souhlasit se směnou z důvodu 
špatné využitelnosti některých částí pozemku. 
Nový návrh směny pozemků Porada k majetku projednala a směnu pozemků doporučila. 
Ing. Randa se dotázal, zda by šlo pozemek od Berounské realitní vykoupit a využít jako 
parkoviště. 
Pí Kermesová odpověděla, že to nelze, nechtějí, naopak měli zájem i o jiné pozemky. 
 
Usnesení: č. 417/2016 
Rada města Beroun souhlasí se zveřejněním záměru směnit část pozemku p.č. 868/16  
o výměře cca 782 m²  v k.ú. Beroun, podle přiloženého zákresu. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

8) 7. Směna pozemků v k.ú. Beroun – manželé Zítkovi 
 
Manželé Z. požádali o odkup částí pozemků p.č. 1517/13 a p.č. 1518/8 v k.ú. Beroun, které 
se nacházejí u prodejny motocyklů v ulici V. Hálka. 
Pan Z. předložil zaměření skutečného stavu s půdorysným návrhem dostavby prodejny, 
z kterého vyplývá dostavba prodejny při zachování chodníku s průchozím profilem 
v nejužším místě 1,39 m a rozšíření plochy pro umístění přístřešku autobusové zastávky.  
Sloup veřejného osvětlení, který se nachází uprostřed chodníku, bude zrušen a umístěn  
na fasádu přístavby objektu. 
Tím by došlo ke směně části pozemku p.č. 1518/8 za část pozemku p.č. 2780. 
Porada k majetku souhlasila s navrženou směnou pozemků za podmínky zřízení věcného 
břemene veřejného osvětlení. 
 
Usnesení: č. 418/2016 
Rada města Beroun souhlasí se zveřejněním záměru města směnit část pozemku  
p.č. 1518/8 o výměře  2 m2  v k.ú. Beroun, podle předloženého zákresu. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

8) 8. Prodej pozemku p.č.st. 1190/1 a p.č. 1433/7 v k.ú. Beroun 
 
Proběhlo jednání se společností ITES, která má v areálu pronajaty středotlaké přípojky 
zemního plynu a plynové kotelny. Na jednání zástupci ITES uvedli, že plynová zařízení  
jsou ve velmi špatném technickém stavu, pro jehož nápravu je nutná kompletní výměna 
technologií. Z toho důvodu chtějí ukončit smlouvu a doporučují ukončit provoz kotelen. 
Připojené objekty by měly přejít na lokální vytápění. Dne 2.8.2016 byl doručen dopis  
od společnosti ITES, ve kterém je popsán skutečný technický stav. V závěru dopisu ITES 
nedoporučuje vkládat finanční prostředky do zásadních oprav stávající technologie. 
Vlastníci objektů napojených na kotelny budou vyzváni k vybudování vlastních nezávislých 
kotelen. 
 
Usnesení: č. 419/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí informaci o špatném technickém stavu výrobního  
a rozvodného tepelného zařízení pro výrobu a dopravu tepla a přípravu teplé užitkové vody, 
umístěného v budovách technického vybavení, které jsou součástí pozemků v k.ú. Beroun 
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st. 1812/17 (kotelna K3) a st. 1812/14 (kotelna K2) v areálu bývalých kasáren v Berouně  
a nutnosti zřízení nových plynových kotelen v jednotlivých budovách v areálu. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

8) 9. Dodatek č. 1 – Jídelní výtah MŠ Vrchlického, Beroun 
Dodatek ke smlouvě na zakázku „Jídelní výtah MŠ Vrchlického, Beroun“ 
 
Předmětem dodatku je poskytnutí slevy z ceny dodávky výtahu ve výši 10 %, z důvodu 
dodání výtahové kabiny a dveří výtahu o 100 mm nižší, než bylo zhotovitelem požadováno 
a dále prodloužení termínu pro předání díla. Sleva činí 18.000,- Kč bez DPH. 
 
Usnesení: č. 420/2016 
Rada města Beroun souhlasí s uzavřením dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na akci  
„Jídelní výtah MŠ Vrchlického, Beroun“ ze dne 8.6.2016 mezi městem Beroun  
a společností CZ Lift s.r.o., IČ: 27653625, se sídlem Praha 9, U Prosecké školy 281/11,  
PSČ 190 00, v předloženém znění. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

8) 10. Souhlas se zadávacími podmínkami 
„Kontejnery na skladování protipovodňové ochrany Beroun“ 
 
Jedná se o zadávací podmínky pro veřejnou zakázku malého rozsahu na akci „Kontejnery 
na skladování protipovodňové ochrany Beroun“. Předpokládaná hodnota zakázky  
je 800 000,- Kč. 
Ing. Randa se dotázal, proč bude materiál uložen do kontejnerů. 
Pí Kermesová vysvětlila, že je to z důvodu snadnější manipulace – kontejnery se naloží  
na auto a dovezou na potřebné místo a dále z důvodu ochrany před vnějšími vlivy,  
např. sluneční záření. 
Ing. Endrlová připomněla, že prvky protipovodňové ochrany byly dodány bez úložných 
prostorů, jsou zapůjčené na dobu 10 let, poté budou převedeny do majetku města. 
Materiál je těžký, špatně manipulovatelný. 
Mgr. Kůs informoval, že budou uloženy v Technických službách. O podmínkách uložení  
se jedná, bude podepsaná smlouva. V říjnu proběhne nácvik převozu z místa uložení  
a cvičná montáž. 
 
Usnesení: č. 421/2016 
1. Rada města Beroun schvaluje zadávací podmínky veřejné zakázky „Kontejnery pro 

skladování protipovodňové ochrany Beroun“. 
2. Rada města jmenuje hodnotící komisi a její náhradníky pro posouzení a hodnocení 

nabídek pro výše uvedenou zakázku, která bude plnit funkci komise pro otevírání 
obálek. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

8) 11. Souhlas se zadávacími podmínkami „Oprava lávky u hotelu na Ostrově Beroun” 
 
Pí Kermesová upozornila na chybně uvedený název akce a požádala o změnu názvu 
v usnesení na: „Lávka přes náhon u Aquaparku“. 
Jedná se o zadávací podmínky pro veřejnou zakázku malého rozsahu.  
Předpokládaná hodnota zakázky je 2 500 000,- Kč bez DPH. 
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Usnesení: č. 422/2016 
1. Rada města Beroun schvaluje zadávací podmínky veřejné zakázky „Lávka přes náhon  

u Aquaparku“. 
2. Rada města jmenuje hodnotící komisi a její náhradníky pro posouzení a hodnocení 

nabídek pro výše uvedenou zakázku, která bude plnit funkci komise pro otevírání 
obálek. 

- 5pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

9) Programové prohlášení rady 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Kůs. 
Obsahově se na formě programového prohlášení přítomní radní shodli.  
Byly vzneseny pouze formální připomínky, které byly zapracovány. 
 
Usnesení: č. 423/2016 
Rada města Beroun schvaluje aktualizované Programové prohlášení Rady města Berouna  
pro část volebního období 2016-2018. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

10) Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs  

 poukázal na nízkou míru nezaměstnanosti v regionu – dle sdělení jednatele AVE  
Ing. Žurka je problém sehnat kvalifikované i nekvalifikované pracovníky. 
Informoval, že ani na pozice referentů na radnici není dostatek kvalitních uchazečů. 
V souvislosti s výše uvedeným uvedl, že tajemník zpracoval personální analýzu úřadu. 
K odměňování zaměstnanců by se chtěl starosta vrátit na některé z budoucích rad 
města. 

 Informoval, že Mgr. Papai, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit podala 
výpověď, funkci bude zastávat do konce září.  
Tajemník Ing. Chalupecký sdělil, že na tuto pozici již bylo vypsáno výběrové řízení. 

 
 
 
 
 
Ing. Endrlová 

 

 Požádala o medializaci plánované rekonstrukce obřadní místnosti a též o zařazení 
informací o plánovaných investičních akcích do Radničního listu. 
 

 Požádala o informaci o vývoji dotací na sportovní činnost. 
Mgr. Kůs sdělil, že dne 9.8.2016 proběhlo jednání pracovní skupiny k dotacím na sport, 
dále se sejde komise, pokud se komise nedohodne, rozhodne rada města.  
Bude realizována zásada, že subjekty nemohou dostat větší dotaci, než byla částka,  
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o kterou žádaly, ač jim dle propočtu provedeném na základě kritérií vyšla částka vyšší. 
 

 Ohledně personálních záležitostí se dotázala, jestli už je náhrada na pozici tiskového 
mluvčí. 
Ing. Chalupecký uvedl, že na pozici tiskové mluvčí nebylo vypsáno výběrové řízení, 
protože se jedná o náhradu za v současné době již dvě mateřské dovolené a zákon 
umožňuje vybrat přímo. Už je dohoda o nové tiskové mluvčí, nástup 5.9.2016. 
 

 Vyjádřila se k předchozí informaci pana starosty k situaci ohledně cukrárny a kavárny 
Theatro na Plzeňce. 
 
 

Mgr. Kůs 
 

 Dne 23.8.2016 se uskuteční návštěva ministra dopravy pana Ťoka, spolu s 
náměstkem ředitele GŘ ŘSD. Schůzky se zúčastní i starosta města Králův Dvůr. 
Projednány budou otázky Jižního obchvatu Berouna a bude přednesen požadavek  
na úlevu pro použití části dálnice D5 bez dálniční známky.  
V souvislosti s tím připravuje návrh textu memoranda, ve které by mohlo jednání vyústit. 
Odbory UPRR a dopravy připravují prezentace. 
 

 Připravovaný seznam prioritních investičních akcí bude předložen RM 31.8.2016. 
 

 Ve čtvrtek 28.7.2016 byl vynesen rozsudek ve věci obvinění strážníků Městské policie 
Beroun. Dle výroku soudu byli všichni strážníci osvobozeni, neprokázalo se zavinění. 
Bývalý velitel dostal podmínečný trest.  
 

 Informoval o aktuální situaci ve věci skládky Lištice: 
- dopis p. Šebely, 
- jednání s Ing. Pujmanem, 
- odbory UPRR a Životního prostředí připravují záležitosti ohledně založení úkolů  

k přípravným pracím na vyklizení pozemku, 
- stále se čeká na písemné vyhotovení rozsudku.  

 

 Připravují se zásady pro tvorbu rozpočtu města s důrazem na osobní odpovědnost 
správců kapitol a ředitelů organizací. 
 

 Připravuje se „List projektu“, který bude obsahovat informace o realizaci investic  
a akcí velkých oprav a údržby. 
 

 Ing. Burkert požádal o navýšení dotovaných hodin na využití ledové plochy.  
K tomu Mgr. Kůs sdělil, že letos nebude rozšiřován počet dotovaných hodin  
a podporovaných subjektů. 
 

 Informoval, že probíhá zaškolování dvou asistentů prevence kriminality.  
Od 1.9. budou pracovat, mj. dohlížet na bezpečnost na přechodu pro chodce  
u „Modráku“, který se stal předmětem „petice“ občanů. 

 
 

Ing. Randa  
 



11 
 

 Podal podnět ohledně dotací na sport – rozdělit grant na dotace na sport a dotace  
na provozování sportovišť. Upozornil, že kdo využívá led na zimním stadionu v rámci 
dotovaných hodin, je dotován 2x – na sportovní činnost a na led. 
 
K tomu Ing. Chalupecký upozornil, že v rozpočtu na rok 2016 zatím nejsou na období 
říjen až prosinec 2016 vyčleněné finance na dotované hodiny na ledovou plochu  
vůči Aquaparku. 
 

 Přednesl informaci k  možnosti směny pozemků a následné výstavby záchytného 
parkoviště Na Podole 

 
 

11) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Po vyčerpání programu Mgr. Kůs ukončil schůzi rady města v 16.45 hod.  
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Ivan Kůs       Ing. Michal Mišina 
  starosta města Beroun   místostarosta města Beroun 

 
 
 
Ověřila:  
 
 
Zapsala: 
 
 
V Berouně dne 15. 8. 2016 
 


